
Sinterklaas op de Hendrikkkade 

 

Aan het college 

 

Geachte college, 

Graag zou ik in de rondvraag van de commissie Ruimte van 13 november twee vragen willen stellen: 

- Kan Sinterklaas op zaterdag 15 november wel aanmeren aan de Hendrikkade, bij de Haven? 

- Hoe kan het dat, juist op het belangrijkste moment van het jaar, daar grootschalig 

onderhoud wordt gepleegd? 

De eerste vraag is natuurlijk op dit moment het belangrijkst. Maar toch zou ik ook graag willen horen 

hoe het kan dat er zo slecht wordt gepland. Hebben wij geen overheid om juist te bewaken dat dit 

soort belangrijke planningsblunders niet gemaakt worden? 

 

Met vriendelijke groeten, 

Jelle IJpma, Progressief Woerden 

 

 

 


